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Aanleiding 
Het Kamerlid Podt (D66) heeft schriftelijke vragen gesteld naar aanleiding van het 

bericht, uitgebracht door het Centraal Bureau voor de Statistiek (CBS), bericht dat 

in Nederland tussen 2013-2022 de oppervlakte van natuur- en bosgebieden met 

bijna 2,5 procent is afgenomen. In de bijgaande brief beantwoordt u deze 

Kamervragen. 

Geadviseerd besluit 
U wordt geadviseerd de bijgaande Kamerbrief te onderteken. 

Kernpunten 
« Na ontvangst van de Kamervragen is contact opgenomen met het CBS. 

Daaruit bleek dat het CBS bij het gepubliceerde bericht op de website een 

rectificatie had geplaatst. Door onvolkomenheden in de datasets kunnen 

volgens het CBS geen conclusies worden verbonden aan de gepubliceerde 

cijfers. Het CBS werkt op dit moment aan het herstellen de onvolkomenheden 

en streeft ernaar aan het einde van het derde kwartaal de juiste cijfers 

bekend te maken. In de beantwoording zegt u de Kamer toe deze juiste cijfers 

op dat moment met de Kamer te zullen delen. 

« In de beantwoording wordt gebruikgemaakt van de wel beschikbare cijfers. 

Daaruit blijkt dat het areaal natuur in het Natuurnetwerk Nederland jaarlijks 

stijgt, blijkens de jaarlijkse voortgangsrapportages Natuur. 

« Bij het areaal bos is wel sprake van een lichte netto afname, vooral ten 

gevolge van de omvorming van bos naar andere typen natuur en door de kap 

van tijdelijk bos (aangelegd op grond van subsidieregelingen uit de jaren 

tachtig). Met de bossenstrategie beogen Rijk en provincies deze afname op 

korte termijn om te zetten in een groei. 
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